
Fra: Terje Bruvik <tebru@online.no> 
Sendt: 15. desember 2017 11:50 
Til: Siril Therese Sylta 
Emne: SV: 17/31310 Svar vedkomande e-post frå nabo og framdrift i saka - 

gbnr 108/88 Lindås 
 

Hei.  

Takker for svar.  

Har selv vært i kontakt med Rognaldsen Bakeri nå og enkelt fått vite masse derfra. 

Mvh  

Terje Bruvik  

 

Sendt fra min Sony Xperia™-smarttelefon 

 

---- Siril Therese Sylta skrev ---- 

Hei.  

 

Fylkesmannen har etterspurt dokumentasjonen, og følgjer opp saka vidare.  

 

Mvh 

Siril Sylta 

 

 

 
Sendt fra min Samsung Galaxy-smarttelefon. 

 

 

-------- Opprinnelig melding -------- 

Fra: Terje Bruvik <tebru@online.no>  

Dato: 15.12.2017 11:09 (GMT+01:00)  

Til: Siril Therese Sylta <SirilTherese.Sylta@lindas.kommune.no>  

Emne: SV: 17/31310 Svar vedkomande e-post frå nabo og framdrift i saka - gbnr 108/88 

Lindås  

 

Hei.  

Mener å ha lest i tidligere mail fra deg at resultatet fra vannprøver er VIKTIG for videre 

fremdrift i saken. Det må jo være i kommunens interesse å få vite resultat?  

Hva med å purre bakeriet på svar? 

Miljøinformasjonslova.  

 

Mvh  

Terje Bruvik  

 

Sendt fra min Sony Xperia™-smarttelefon 

 

---- Siril Therese Sylta skrev ---- 

Hei.  

mailto:tebru@online.no
mailto:SirilTherese.Sylta@lindas.kommune.no


  

Vi har ikkje mottatt svar på prøvane enno. Du skal få dei tilsendt så fort dei ligg føre.  

  

  

Siril Therese Sylta| Einingsleiar Arealforvaltning 

  
E-post: siril.sylta@lindas.kommune.no | Telefon: +47 409 10 880 

Kundesenter: +47 56 37 50 00 | Heimeside: www.lindas.kommune.no  
  

  

  

Fra: Terje Bruvik [mailto:tebru@online.no]  

Sendt: 4. desember 2017 09:51 
Til: Siril Therese Sylta 

Emne: SV: 17/31310 Svar vedkomande e-post frå nabo og framdrift i saka - gbnr 108/88 Lindås 

  

Hei.  

Viser til miljøinformasjonslova og har ønsker nå svar på spørsmål om resultatet av 

vannprøver.  

Terje Bruvik  

 

Sendt fra min Sony Xperia™-smarttelefon 

 

---- Siril Therese Sylta skrev ---- 

Dersom det er Rognaldsen som slipper ut, er det Fylkesmannen. Det er per no ikkje påvist.  

Viser prøvene at det ikkje er frå Rognaldsen, så kan det vere kommunen som er ansvarleg for vidare 
oppfølging.  

  

Vi er ikkje tilbake der vi var i fjor, men vi ventar på resultata sånn at vi forhåpentligvis får klarhet i kva 
det er som ligg  i Ådnevika.  

  

  

  

Siril Therese Sylta| Einingsleiar Arealforvaltning 

mailto:siril.sylta@lindas.kommune.no
tel:409%2010%20880
tel:+47%2056%2037%2050%2000
http://www.lindas.kommune.no/
mailto:tebru@online.no


  
E-post: siril.sylta@lindas.kommune.no | Telefon: +47 409 10 880 

Kundesenter: +47 56 37 50 00 | Heimeside: www.lindas.kommune.no  
  

  

  

Fra: Terje Bruvik [mailto:tebru@online.no]  

Sendt: 1. november 2017 12:11 

Til: Siril Therese Sylta 
Emne: SV: 17/31310 Svar vedkomande e-post frå nabo og framdrift i saka - gbnr 108/88 Lindås 

  

Hei  

Forstår ingenting nå. Ble ikke mynde avklart for et år siden? Er vi tilbake der vi var ifjor?  

Terje  

 

Sendt fra min Sony Xperia™-smarttelefon 

 

---- Siril Therese Sylta skrev ---- 

Sjå vedlegg 
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